
Vprašanje STA prejeto 6. 11. 2019: 

 

 

 
Pozdravljeni! 

 

 

Tako predsednik vlade kot finančni minister sta v zadnjem času že 

večkrat opozorila, da ima Slovenija zelo strogo fiskalno pravilo. 

 

Ta teden pa so v LMŠ napovedali, da pripravljajo predlog sprememb zakona 

o fiskalnem pravilu. 

 

Zato vas prosim za kratek komentar, kaj menite o tem. Bi se z omilitvijo 

fiskalnega pravila strinjali? 

 

Ali pa v tem vidite kakšna tveganja za slovenske javne finance? 

 

 

Hvala za odgovor in lep pozdrav, 


